
             Den 6. december 2018.

Referat af ordinær generalforsamling, onsdag den 21. november 2018, kl. 18,30 i Lyngby*Roklub.

********************

Formanden bød de 18 deltagere velkommen og glædede sig over fremmødet, der desværre igen var lidt 
mindre end de seneste år.                                                                                                                                                        
Roklubbens sang blev indledningsvis sunget, før generalforsamlingen blev sat i gang.                                             
Herefer var der tjek af deltagernes kknaphulk om de var ihændehaver af vor LRR stander tl kr. 25.

Valg af dirigent.                                                                                                                                                                      
Vor mangeårige valgte dirigent, Frede, blev foreslået og valgt enstemmigt.                                                                  
Dirigenten konstaterede at generalforsamlingen var lovligt indkaldt, via mail, som vedtægterne foreskriver.

Bestyrelsens beretning.                                                                                                                                                            
Bestyrelsen har kendskab tl at en af vor medlemmer, Keld Mikkelsen. er gået bort i oktober kort før han ville 
blive 80 år.                                                                                                                                                                             
Keld var medlem af roklubben i godt 64 år. Hans aktve roforløb var dels i oter i slut halvtresserne, men senest
i singelsculler hvor han vandt DM og bl.a. repræsenterede klubben ved EM i Rucern i 1962. Keld blev ramt af 
sygdom i 2011 som han sloges med siden, men Keld var en sej fyr, så sygdom slog ham ikke ud og så sent som i
juli måned var han på sin ugentlige rotur med de rokammerater som har holdt sammen siden slut 
halvfjerserne.    Keld blev mindet – og æret være Kelds minde.                                                                      
Afholdt 2 bestyrelsemøder i årets løb, hvor generalforsamlingens forløb i november 2017.. blev berørt samt       
opgaver for sæson 2018, hvad skulle den indeholde ud over standerhejsning, vor Fortjenstpokal, den årlige 
LRR rotur, samt hvem der skulle modtage vikingeskibet HULIN.                                                                                
Den nye fagstang som vi donerede roklubben blev opsat i marts forud for standerhejsningen.                               
Vi har doneret en ny vaskemaskine også tl roklubben. Nævnes skal også den selvbyggede sofagruppe der 
trækker noget ud og vi har midlertdig, som et plaster på såret, doneret en sofa, så der ser tåleligt ud i klubben.
Oplyste, at vor kasserer havde måte udsende 21 rykkermails, grundet manglende kontngentbetaling, der var 
eferfølgende 13 der havde betalt. rrsagen skyldtes muligvis at der ikke er girokort med, når vi nu udsender 
indkaldelsen tl Jeres mail adresse.                                                                                                            
På mødet i oktober var det primært denne generalforsamlingen der blev planlagt, men også Persondataloven 
blev vendt, men LRR har ikke noget følsom som ikke kan hentes andre steder.                                                           
Bestyrelsen var vidende om, at en af LRR skænket båd tl roklubben i 1959/1960, nemlig LRR, er afgået  ved 
afbrændig, idet kølbordet var rådnet og ikke stod tl redde. I den forbindelse har roklubben ombytet en 
outrigger med en anden klub, hvor vi tl gengæld fk en brugt 2 åres inrigger i byte, så fåden er intakt.          
Vor stolemand har td nu tl at renovere de sidste ca. 15 stole, så der åbnes igen for at tegne donatoner a’ 
500,00 kr.                                                                                                                                                         Side 008/2018

Overdækning af resterende pergulaen, medførte at LRR donerer en tagrende.                                                           
I forbindelse med roklubbens 90 års dag den 2.juli 2019. er der nedsat et festudvalg, bestående af  Reiner, 
Jens, Flemming , Stne og LRR’s formand. Selve festvias, bliver lørdag den 29. juni 2019.                                   



Der forventes ca. 80 deltagere. Nærmere følger når vi kommer tætere på.  Dagen bedes reserveret NU.      
Bestyrelsen vil forespørge roklubben om en gave. Dete kunne være bidrag tl et både-vogns-system med hejs, 
eller tlskud tl selv festen.                                                                                                                                                         
LRR’s fortjenstpokal for 2017. blev ikke uddelt, idet der ikke umiddelbart var nogle i øjenfaldende emner.           
Til den årlige LRR rotur, den 16. august, var i alt 7. tlmeldinger og som var fra Københavns Roklub. Skøn tur, 
dejligt vejr, medbragt frokost på Trekroner fortet, ind bag Holmen og ud gennem Christanshavns kanal.       
Vort salg af øl og vand går det rigtg godt med, så der stort set bliver betalt med MobilePay, via roklubbens 
konto og det samarbejde fungerer rigtg godt. Desværre er der en gang i mellem en langfnger der snupper lidt 
af vekselpengene, så hvor meget det er, vides ikke, men også tomme sodavandsfaskerne svinder det i.             
Rangturs skibet HULIN, der er skænket af Rene’, og som LRR forestår a’jourføring af soklen med årets km. 
skraber med normal overrækkelse på R*R’s generalforsamling. Betngelse er: At km. Er indskrevet i 
langtursprotokollen. HULIN blev overrakt ved roklubbens fødselsdag og det var vanen tror Kaj Nykjær Jensen 
der igen scorede skibet med 665 roede kilometer i 2017..                                                                                                  
Slutelig takkede formanden bestyrelsen for godt samarbejde i beretningsåret                                             

Dirigenten lagde herefer beretningen ud tl debat.                                                                                                            
Roklubbens formand, Reiner, takkede for den hjælp LRR over året var behjælpelig med. Han oplyste at Keld 
havde doneret sin singelsculler tl roklubben, navn KOMIK, at den udlånes tl Kelds barnebarn der ror i 
Silkeborg.                                                                                                                                                                                      
Der var forespørgsel om LRR’ere måte deltage i roklubbens 90 års arrangement, hvilket var OK.                           
Beretningen blev herefer taget tl eferretning.                                                                                          

Regnskab for perioden den 01.011.2017 – 31.10.2018.                                                                                                    
Kassereren, Hans Friberg, redegjorde for det omdelte regnskab, hvor det blev nævnt at vore akter i Danske 
Bank var solgt, dog ikke på det mest gunstge tdspunkt, men årsagen var nogle nye EU regler om hvidvaskning,
og da vi ikke er nogen investeringsforening, valgte bestyrelsen at afhænde dem.                                                       
Regnskabet viser igen et rimeligt overskud, trods det at vi har anvendt noget heraf tl glæde for roklubben.        
Hans oplyste at vore revisorer havde nævnt at de syntes det var lidt kringlet med hensyn tl betaling for vand 
og øl via roklubbens MobilePay og foreslog at vi fk opretet et selvstændigt nr. tl vor egen konto.                        
Dete vil bestvrelsen arbejde videre med.                                                                                               
Endvidere oplyste Hans, at vi har fået nogle udmelding, dels grundet sygdom, dels er andre sletet da de ikke 
har reageret på de sidste 2 års indkaldelser og betaling af kontngent.                                                                           
Så status i dag er at vi er 40 aktve medlemmer og 9 medfølgende partner ½ kontngent.                  

Forslag.                                                                                                                                                                                         
Der var ikke fremkommet nogle forslag tl behandling, men som nævnt under Eventuelt var der ønske om at 
revidere vore Vedtægter.

Valg af:                                                                                                                                                                           
Formand, modtager genvalg.                                                                                                                                                 
Ib Larsen blev genvalgt for en 2 årlig periode.       

Bestyrelsesmedlem, modtager genvalg.                                                                                           

Leo Borglund blev genvalgt for en 2 årlig periode.                                                                                                      

Suppleant.                                                                                                                                                                                  
Som nv suppleant blev Finn Brinkløv valgt for en 2 årlig periode.                                                                                  

Revisorer, modtager genvalg.                                                                                                                                                 
Begge revisorer, Reiner Modest og Knud Brvndum, blev genvalgt for en 1. årlig periode.              Side 009/2018



Eventuelt.                                                                                                                                                                                    
Der blev foreslået at vore vedtægter blev revideret, således at optagelsesgrænsen på 10 års medlemskab af 
roklubben samt aldersgrænsen på 30 år blev fjernet.                                                                                                         
Dete vil bestvrelsen behandle på næste møde.                                                                                                                    
Herefer afslutede dirigenten generalforsamlingen og formanden takkede for at han kunne gennemføre 
forsamlingen uden den store ktumultk                                                                                                                                  
Efer det sædvanlige, roklubben længe leve og Ryngby hurra, på et langt og tre korte, blev der budt tl bords 
med de Lule ærter, fæsk og pølse og eferfølgende kafe, æbleskiver samt loteri. 

Mødet slut kl. 19,15

Dirigent: Torben ”Frede” Sørensen Referent: Ib Larsen                                         

Side 010/2018          
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